
Zápisnica 
zo siedmeho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného  

dňa 14. 12. 2023. 
Prítomní poslanci:  
Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Bc. Anna Senyková, Ing. Katarína Petrášová. 
Neprítomní poslanci: Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc, Jaroslav Tipan. 
Hostia:  
Bod 1: Otvorenie  
Starosta obce Jozef Nemčík privítal prítomných poslancov. Skonštatoval, že zo 7 poslancov sú prítomní 
4 poslanci, takže obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Materiály dostali poslanci OZ 
elektronickou formou. 
Za zapisovateľku starosta obce určil referentku obce Vieru Chomovú.  
Za overovateľov zápisnice poslancov Bc. Annu Senykovú, Ing. Katarínu Petrášovú.  
Program zasadnutia prečítala poslankyňa Ing. Katarína Petrášová. 
 
Program zasadnutia: 
1, Otvorenie zasadnutia 
2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3, Interpelácie poslancov 
4, Návrh viacročného rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026 
5, Rôzne 
6, Rekapitulácia uznesení 
7, Záver 
Pristúpilo sa k hlasovaniu za program rokovania.  
Hlasovanie č. 1 
Za: 4 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrašová, Bc. Anna Senyková  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
Starosta obce sa spýtal, či má niekto doplňujúce body do programu a sám doplnil rokovanie o bod: 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026. 
 
Program zasadnutia po doplnení bodu do rokovania: 
1, Otvorenie zasadnutia 
2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3, Interpelácie poslancov 
4, Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026 
5, Návrh viacročného rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026 
6, Rôzne 
7, Rekapitulácia uznesení 
8, Záver 
Program rokovania bol schválený jednohlasne. 
Pristúpilo sa k prerokovaniu jednotlivých bodov. 
K bodu č. 2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí. 
Referentka obce pripomenula úlohy zo zápisnice zo zasadnutia OZ z 24.11.2023. Starosta v krátkosti 
poinformoval okrem iného aj o pokosení inváznych rastlín. V lete pri fotosyntéze budú postriekané 
prípravkom na likvidáciu rastlín. 
Poslanci navrhli opätovne osloviť kompetentných ohľadne opravy rozbitého cestného zrkadla pred 
pánom Jánom Mačugom č. d. 59, nakoľko neplní svoju funkciu. Do posilňovne na podlahu navrhli 
položiť linoleum alebo fiľcovú podložku.  
 



K bodu č. 4, Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2024, 2025, 
2026. 
Hlavná kontrolórka obce sa ujala slova a oboznámila prítomných poslancov so Stanoviskom k návrhu 
rozpočtu. Povedala, že rozpočet je mierne prebytkový. Je to pracovný materiál. V svojom stanovisku 
podrobne vysvetlila ako sa tvorí, resp. zostavuje rozpočet, vysvetlila základnú charakteristiku rozpočtu, 
ako sa člení. Je to bežný rozpočet, kapitálový a finančné operácie. Podrobne rozobrala vývoj príjmovej 
a výdavkovej časti za roky 2012 až 2026. 
V závere odporučila obecnému zastupiteľstvu predložený návrh rozpočtu schváliť. 
Tento bod zobralo OZ na vedomie. 
K bodu č. Návrh viacročného rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026. 
Poslanec Ing. Juraj Kešeľ sa pýtal čo patrí na jednotlivé položky, nakoľko  poslanci dostali návrh 
rozpočtu – rekapituláciu. V krátkosti sa prerokoval celý návrh rozpočtu po položkách. Vysvetlenie, resp. 
odpoveď na otázky boli zodpovedané zo strany hlavnej kontrolórky, referentky obce a Ing. Petrášovej. 
Poslanci požadovali materiály a pozvánku zaslať aspoň dva týždne pred zasadnutím OZ. Hlavná 
kontrolórka podala vysvetlenie, že zákon hovorí zaslať pozvánku 3 dni pred rokovaním.  
Hlasovanie č. 2 
Za: 4 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrašová, Bc. Anna Senyková  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
Rozpočet poslanci OZ schválili. 
K bodu č. 6, Rôzne. 
Poslanec Ing. Ďurica sa vrátil k otázke z predošlého zasadnutia ohľadne elektroinštalácie 8 BJ, kde bolo 
za túto prácu uhradených cez 5 000,00 Eur a vzduchotechnika v školskej jedálni nad 6 000,00 Eur, 
nakoľko nedostal dostatočnú odpoveď na minulom zasadnutí. Povedal, že svoje dotazy nemysli v zlom, 
avšak chce, aby poslanci boli informovaní o prácach a o chode obce, aby starosta bol krytý, že je všetko 
v súlade so všeobecne právnymi predpismi. Nastala rozprava, kde sa vymieňali názory. 
Hlavná kontrolórka spolu s referentkou vysvetľovali, že uznesenie určite na disponibilitu finančných 
prostriedkov starostom do určitej sumy bolo, avšak nie je k dispozícii.  
Poslanec Ing. Kešeľ sa dotazoval, kto bude na pridelenom traktore jazdiť. Či by nebolo možné zamestnať 
ešte jedného zamestnanca. Starosta odpovedal, že pouvažujeme nad tým, až bude technika v obci. 
Starosta poinformoval prítomných o kongrese, na ktorom bol v Poprade, okrem iného aj o tom, že 
pozemky SPF- Slovenského pozemkového fondu prejdu pod správu obcí a miest.  
Keďže sa vyčerpali a prerokovali všetky body rokovania, starosta obce poďakoval prítomným za aktívnu 
účasť a zasadnutie OZ ukončil. 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Bc. Anna Senyková................................. 
 
     Ing. Katarína Petrášová........................... 
 
 
 
 
 
 
          Jozef Nemčík 
          Starosta obce 
 
 
 



 


